
Aan alle fracties van de gemeenteraad van 
Krimpenerwaard 
 
Geachte raadsleden, 
 
Op 18 juni hebben wij via mail onderstaand bericht verzonden aan het college van B&W in verband 
met de voorgenomen ontwikkelingen op het voormalig AZS terrein te Schoonhoven. 
Behalve een formele ontvangstbevestiging hebben wij tot op heden nog geen reactie ontvangen van 
het college dan wel een uitnodiging gehad voor een gesprek, waarom wij hebben verzocht. 
Inmiddels is ons duidelijk dat uw raad op 10 juli a.s. een besluit wil nemen over de ontwikkeling van 
het AZS-terrein. Een besluit wat o.i. desastreuze gevolgen kan hebben voor ons cultureel-centrum 
Het Bastion. 
 
Sinds de overname van het cultureel-centrum in 1995 heeft onze stichting met al haar vrijwilligers 
zich ingezet om Het Bastion dé cultuurtempel te maken van Schoonhoven en omgeving, en dat 
zonder één euro gemeentelijke subsidie. 
Dankzij die inzet is er nu vrijwel iedere dag/avond een activiteit in Het Bastion, een geweldig 
resultaat wat we in ruim 20 jaar hebben bereikt. 
Het bevreemdt ons daarom te meer dat wij afgelopen jaren op geen enkele wijze door het college 
zijn meegenomen in de plannen of zijn uitgenodigd om van gedachten te wisselen over de 
ingrijpende plannen en de mogelijke 
gevolgen voor onze activiteiten. Wij hebben alle informatie slechts uit de media kunnen vernemen. 
We zijn wel aanwezig geweest bij een informatie-bijeenkomst waar vooral de focus lag op het 
interesse wekken van potentiële kopers van de geplande woningen.  
Ook hebben wij jaren geleden, toen de eerste globale ideeën ontstonden bij Gemiva, met hen een 
verkennend gesprek gehad.  
We begrijpen inmiddels bovendien dat de oorspronkelijke plannen zijn verruimd in de zin van 
aantallen woningen, bouwhoogte, bouwoppervlakte en afstand tot ons cultureel-centrum. 
Dit leidt tot grote zorgen bij onze stichting en onze vrijwilligers zoals u zult begrijpen. Overigens 
hebben wij ook soortgelijke ontwikkelingen gezien m.b.t. woningbouw en het Arto Theater in 
Schoonhoven. 
 
Ons bericht aan het college was bedoeld om in gesprek te gaan met elkaar om te praten over 
mogelijke gevolgen in het belang van Het Bastion voor Schoonhoven en Krimpenerwaard. 
We zijn op voorhand beslist niet tegen de Gemiva plannen maar willen u graag vragen de 
besluitvorming dat nu voor ligt op 10 juli a.s. uit te stellen om die mogelijkheid te bieden. 
Wij doen dan ook een dringend beroep op uw fractie om het besluit m.b.t. het AZS terrein aan te 
houden nadat er een gesprek heeft plaats gevonden tussen onze stichting en het college van B&W. 
We voorzien ernstige gevolgen voor het voortbestaan van Het Bastion en hopen dat u  dit eveneens 
inziet en ons verzoek zult honoreren. 
 
 
Met dank en vriendelijke groet, 
namens het bestuur Stichting Het Bastion '95 
 
Huig Schouten, penningmeester 
 

  

 



Aan het college van B&W 

Gemeente Krimpenerwaard 

 

Geacht college, 

Via de media zijn we op de hoogte van mogelijke ontwikkelingen op het voormalige AZS-terrein direct 
achter ons cultureel-centrum Het Bastion. 

We lezen via diezelfde media dat er flink wat bezwaren zijn tegen de plannen, niet zozeer dat Gemiva 
daar wil vestigen maar meer met oog op de praktische ruimtelijke uitwerking van de plannen. 

We hebben overigens een aantal jaar geleden al eens vertrouwelijk gesproken met Gemiva toen de 
eerste plannen waren bedacht. 

 Zoals u weet is ons cultureel-centrum direct achter het plangebied gesitueerd en bruist het in Het 
Bastion van de activiteiten, vrijwel iedere dag en/of avond. 

Het bevreemdt ons dat onze stichting niet is gekend in de verdere uitwerking van de plannen door uw 
college. Het feit dat er mogelijk woonunits en woningen worden gebouwd direct achter ons gebouw 
baart ons zorgen of leveren op zijn minst vragen op. 

We werden hierover overigens ook vanuit de gemeenteraad al voorzichtig op gewezen. Daarnaast zijn 
we op de hoogte van de problematiek rondom het Arto theater waar ook woningen direct naast het 
theater zijn gebouwd met allerlei gevolgen van dien. 

We kunnen ons voorstellen dat uw college – net als ons bestuur - het alsnog wenselijk acht als er een 
gesprek volgt met ons dagelijks bestuur om e.e.a. te verduidelijken en onze zorg weg te nemen. 

Tenslotte willen wij u wel aangeven niet tegen de Gemiva-plannen als zodanig te zijn. 

Wij zien uw uitnodiging voor een gesprek gaarne tegemoet, waarvoor alvast hartelijk dank, 

  

Stichting Het Bastion ‘95 

Schoonhoven 

Namens het dagelijks bestuur, 

Huig Schouten, penningmeester 

  

 


